

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第二十九卷 第四期

Vol.29 No.4

中華民國八十六年十二月

December 1997

目 錄

Content

- 合成單位歷線法應用於推估未設站高山集水區流量之研究..... 陳文福、葉全德 317
Application of Synthetic Unit Hydrograph Method in Streamflow Estimation for Ungaged Headwater Watersheds..... *Wen-Fu Chen, Chuan-Der Yeh*
- 應用迴歸法於都市邊緣山坡地土地利用變遷之偵測—以台北市南港區山坡地為例..... 陳文福、戴梓卿 337
Application of Regression Method in Detecting Land Use Changes on Hillslope Around Urban Area — Using Nankong District of Taipei City as an Example.....
..... *Wen-Fu Chen, Zu-Ching Dai*
- 河川空間之多目標規劃..... 王永珍 367
The Multiple Purposes Planning of the Channel Geometry..... *Yeong-Jen Wang*
- 光度及溫度變化對四種樟科植物之光合作用氣體交換之影響..... 劉坤樹、林信輝 387
Photosynthetic Gas Exchange Responses of Four Laurel Plants to Light Intensity and Leaf Temperature..... *Kun-Shu Liu, Shin-Hwei Lin*
- 台灣河川與集水區構成體系之現況與問題..... 梁昇 399
The State-of-the-Art of River- and Watershed- Configuration Tree in Taiwan.....
..... *Sheng Liang*
- 防風構造物防鹽效果之風洞試驗研究..... 梁大慶、王浩中、江永哲 417
Wind Tunnel Experiment on the Effect of Salt Spray Reduction of Windbreak Structures..
..... *Ta-Ching Liang, Haw-Chung Wang, Yung-cheh Chiang*
- 電腦輔助設計在坡地開發上之應用..... 洪耀明 429
Application of Computer-Assisted Design in Hillslope Developmen..... *Yao-Ming Houng*